
Vzpomínky atletky Heleny Műhlfaitové /nyní Markové/ 

 Asi v roce 1969 – 1970 jsem začala běhat s kamarádkou Jaroslavou Kubátovou.  Tehdy jsme chodily 

na ekonomickou školu v Havlíčkově Brodě a běhaly jsme se skupinou  atletů, kterou vedl Ing. Josef 

Tůma.  Zúčastnily jsme se přespolního běhu v Březinových sadech v Jihlavě, kde jsme docela uspěly           

a na základě těchto výsledků nás vzali do atletického oddílu v Jihlavě, kde se v té době běhala 2. liga.    

Ještě před námi běhaly za Jihlavu Broďačky Jitka Sobotková /Pokorná/ a Božena Minaříková.                                                                                                                                                    

V té době  totiž atletický oddíl v Havlíčkově Brodě nefungoval. 

Jarka běhala 400 m a 800 m, já 800 m a někdy štafetu 4 x 100 m.  Z Havlíčkova Brodu s námi jezdila 

na závody také Marie Němcová, která pocházela z Přibyslavi. Ta byla opravdu talent, běhala jen 

krátké tratě 100 a 200 m.  Největší úspěch jsme měly na mistrovství Moravy v přespolním běhu, kde 

jsme se umístily na 7. a 8. místě a postoupily jsme na mistrovství republiky v Liberci. 

V Jihlavě nás trénoval Jarda Mezera, na tréninky jsme tam jezdily 1 x týdně a jinak jsme trénovaly pod 

vedením ing. Tůmy. Za Jihlavu v té době běhala Alena Junková, která se dostala i do republikového 

výběru, běhala 800 m a 1500 m. 

 

A nyní v atletice pokračují i vnuci Honzík a Lukášek 

 

 

V Havlíčkově Brodě, březen 2011 


